
Protokół Nr XXVIII/22
z obrad XXVIII Sesji Rady Powiatu Zambrowskiego, która odbyła się w dniu 29 września 

2022 roku, w godz. 900- 1O30.

Obradom przewodniczył p. Zenon A. Wójcik - Przewodniczący Rady Powiatu 

Zambrowskiego.

W Sesji uczestniczyło 17 radnych. (lista obecności w załączeniu protokołu)

Proponowany porządek posiedzenia:
1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przedstawienie porządku obrad XXVIII Sesji Rady Powiatu.
3. Przyjęcie protokołów z poprzednich Sesji Rady Powiatu.
4. Informacja Przewodniczącego Zarządu o pracy Zarządu Powiatu między Sesjami.
5. Interpelacje i zapytania radnych.
6. Podjęcie uchwał w sprawie:

a) zmian w budżecie Powiatu Zambrowskiego na rok 2022;
b) zmieniającej uchwałę w sprawie wprowadzenia regulaminu wynagradzania 

nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych 
przez Powiat Zambrowski;

c) określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć pedagogów, 
pedagogów specjalnych, psychologów, logopedów, terapeutów pedagogicznych i 
doradców zawodowych;

d) delegowania radnych Powiatu Zambrowskiego do pracy w Komisji Bezpieczeństwa i 
Porządku;

e) wystąpienia ze Związku Powiatów Polskich;
7. Informacja z działalności Spółki Szpital Powiatowy w Zambrowie Sp. z o. o. w 2021 r.
8. Informacja o funkcjonowaniu Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Zambrowie w 

roku 2021.
9. Informacja o realizacji Powiatowego programu działań na rzecz osób niepełnosprawnych 

na lata 2021 -2025 w 2021 roku.
10. Sprawozdanie z realizacji Powiatowego programu przeciwdziałania przemocy 

w rodzinie oraz ochrony ofiar przemocy w rodzinie na lata 2021-2025 za rok 2021.
11. Informacja z realizacji Strategii rozwiązywania problemów społecznych w powiecie 

zambrowskim na lata 2021-2025 w 2021 roku.
12. Sprawozdanie z realizacji Programu profilaktycznego w zakresie promowania 

i wdrożenia prawidłowych metod wychowawczych w stosunku do dzieci zagrożonych 
przemocą w rodzinie w powiecie zambrowskim na lata 2019 - 2023 za rok 2021.

13. Informacja Podlaskiego Wojewódzkiego Inspektora Ochrony Środowiska 
w Białymstoku na temat przeprowadzonych kontroli na terenie Powiatu Zambrowskiego 
w 2021 roku.

14. Sprawozdanie z działań podejmowanych na terenie nadzoru wodnego na obszarze 
Powiatu Zambrowskiego za rok 2021.

15. Informacja o przebiegu wykonania budżetu Powiatu wraz z informacją 
o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej za pierwsze półrocze 2022 r.

16. Udzielenie odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.
17. Wnioski i oświadczenia radnych.
18. Sprawy różne.
19. Zakończenie obrad.
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Ad. 1 Otwarcie posiedzenia

Obrady XXVIII Sesji Rady Powiatu Zambrowskiego otworzył Przewodniczący Rady 

Powiatu - Pan Zenon A. Wójcik, który powitał radnych i zaproszonych gości.

Na podstawie listy obecności stwierdził, że w Sesji bierze udział 17 radnych, co stanowi 

quorum do podejmowania prawomocnych uchwał Rady Powiatu.

Ad. 2 Przedstawienie porządku obrad XXVIII Sesji Rady Powiatu

Przewodniczący Rady Powiatu odczytał porządek obrad XXVIII Sesji. Poprosił 

o zgłaszanie uwag i wniosków dotyczących porządku obrad.

Pan Stanisław Rykaczewski zapytał kto przygotował projekt uchwały w sprawie 

delegowania radnych Powiatu Zambrowskiego do pracy w Komisji Bezpieczeństwa i 

Porządku oraz dlaczego nie był on przedmiotem posiedzeń wszystkich komisji. Stwierdził, że 

kadencja tej komisji trwa trzy lata i jeszcze nie skończyła się ona, więc należałoby uzupełnić 

skład o jednego radnego, a nie wymieniać dotychczasowego członka tej komisji Pana Jacka 

Murawskiego. W związku z powyższym wystąpił z wnioskiem formalnym o zdjęcie z 

porządku obrad pkt. 6d „Podjęcie uchwały w sprawie delegowania radnych Powiatu 

Zambrowskiego do pracy w Komisji Bezpieczeństwa i Porządku”.

Pan Ireneusz Slesiński - Sekretarz Powiatu powiedział, że zgodnie z art. 38a ustawy z 

dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie powiatowym w celu realizacji zadań starosty w zakresie 

zwierzchnictwa nad powiatowymi służbami, inspekcjami i strażami oraz zadań określonych w 

ustawach w zakresie porządku publicznego i bezpieczeństwa obywateli, tworzy się komisję 

bezpieczeństwa i porządku. W skład Komisji wchodzi m.in. dwóch radnych delegowanych 

przez radę powiatu. Kadencja Komisji trwa 3 lata. Obecnie do rady delegowani byli: Jacek 

Norbert Murawski i Wacław Tadeusz Krajewski. Mandat radnego Wacława Tadeusza 

Krajewskiego wygasł w dniu 14 kwietnia 2022 roku. Dlatego należy wprowadzić zmianę.

Starosta p. Zbigniew Jach powiedział, że podjęcie uchwały jest niezbędne w celu 

uzupełnienia składu komisji oraz zmiany osoby drugiego delegata. Wyraził zgodę, aby Pan 

Jacek Murawski pozostał członkiem komisji i zaproponował na drugiego delegata rady Pana 

Sławomira Worosilaka.

Pan Stanisław Rykaczewski wycofał zgłoszony wniosek.

Więcej uwag dotyczących projektu porządku obrad nie zgłoszono.

Przewodnicząca Rady Powiatu stwierdziła, że porządek obrad XXVIII Sesji Rady 

Powiatu przyjęto przez aklamację.
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Ad. 3 Przyjęcie protokołów z poprzednich Sesji Rady Powiatu

Pan Zenon A. Wójcik - Przewodniczący Rady Powiatu powiedział, że protokoły z 

XXVI i XXVII Sesji były wyłożone do wglądu wszystkich radnych.

Poprosił o zgłaszanie ewentualnych uwag do projektu protokołu z XXVI sesji.

Uwag nie wniesiono, wobec czego Przewodniczący Rady Powiatu poddał pod głosowanie 

wniosek o przyjęcie przez Radę Powiatu, projektu protokołu z XXVI Sesji Rady Powiatu.

Przeprowadzono głosowanie imienne. W głosowaniu uczestniczyło 17 radnych.

(imienny wykaz głosowania w załączeniu protokołu)

Protokół z XXVI Sesji przyjęto jednogłośnie.

Następnie Przewodniczący Rady Powiatu poprosił o zgłaszanie ewentualnych uwag 

do projektu protokołu z XXVII sesji.

Uwag nie wniesiono, wobec czego Przewodniczący Rady Powiatu poddał pod głosowanie 

wniosek o przyjęcie przez Radę Powiatu, projektu protokołu z XXVII Sesji Rady Powiatu.

Przeprowadzono głosowanie imienne. W głosowaniu uczestniczyło 17 radnych.

(imienny wykaz głosowania w załączeniu protokołu)

Protokół z XXVII Sesji przyjęto jednogłośnie.

Ad. 4 Informacja Przewodniczącego Zarządu o pracy Zarządu Powiatu między Sesjami

Informację o pracy Zarządu Powiatu w okresie między Sesjami przedstawił Starosta 

p. Zbigniew Jach. (Informacja w załączeniu protokołu)

Przewodniczący Rady Powiatu p. Zenon A. Wójcik poprosił o zgłaszanie uwag i 

zapytań dotyczących informacji Przewodniczącego Zarządu o pracy Zarządu Powiatu między 

Sesjami.

Pan Stanisław Rykaczewski poprosił o udzielenie informacji kto ma upoważnienie do 

składania oświadczeń woli jednoosobowo w imieniu Zarządu Powiatu. Chciałby wiedzieć ile 

takich umów zostało podpisanych w ostatnim miesiącu. Stwierdził, że od 1 lipca 2022 roku 

jest obowiązek prowadzenia rejestru umów powyżej 500 złotych.

W odpowiedzi Pan Sekretarz poinformował, że upoważnienie do składania 

oświadczeń woli jednoosobowo w imieniu Zarządu Powiatu ma Pan Starosta i Pan 

Wicestarosta. W ostatnim miesiącu nie podpisano żadnej tego rodzaju umowy. Natomiast 

obowiązek prowadzenia rejestru umów powyżej 500 złotych został przesunięty do 1 stycznia 

2023 roku.
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Ad, 5 Interpelacje i zapytania radnych

Przewodniczący Rady Powiatu p. Zenon A. Wójcik poinformował, że w okresie 

między sesjami wpłynęła jedna interpelacja p, Stanisława Rykaczewskiego, którą następnie 

odczytał. Poprosiła o zgłaszanie zapytań.

Zapytań nie zgłoszono.

Ad. 6a Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Zambrowskiego na 2022 rok

Przewodniczący Rady Powiatu p. Zenon A. Wójcik powiedział, że radni otrzymali do 

zapoznania w materiałach na sesję projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu 

Zambrowskiego na 2022 rok. Poinformował, że projekt uchwały był przedmiotem 

posiedzenia Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego. Poprosił Przewodniczącego 

Komisji o przedstawienie opinii.

Pan Rafał Pomazański - Przewodniczący Komisji Finansów i Rozwoju 

Gospodarczego poinformował, że komisja zapoznała się z projektem uchwały i zaopiniowała 

go pozytywnie.

Następnie Przewodniczący Rady poprosił o zgłaszanie pytań i uwag dotyczących 

projektu uchwały.

Uwag i zapytań dotyczących projektu uchwały nie zgłoszono.

Przewodniczący Rady Powiatu p. Zenon A. Wójcik odczytał projekt uchwały w sprawie 

zmian w budżecie Powiatu Zambrowskiego na 2022 rok i poddał go pod głosowanie. 

Przeprowadzono głosowanie imienne. W głosowaniu uczestniczyło 17 radnych.

(imienny wykaz głosowania w załączeniu protokołu)

Uchwała Nr XXVIII/174/22 w sprawie zmian w budżecie Powiatu Zambrowskiego na 

2022 rok została podjęta jednogłośnie.

Ad. 6b Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wprowadzenia regulaminu 
wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych 
prowadzonych przez Powiat Zambrowski

Przewodniczący Rady Powiatu p. Zenon A. Wójcik powiedział, że radni otrzymali do 

zapoznania w materiałach na sesję projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

wprowadzenia regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach 

i placówkach oświatowych prowadzonych przez Powiat Zambrowski. Poinformował, że 

projekt uchwały był przedmiotem posiedzenia Komisji Oświaty. Poprosił Przewodniczącego 
Komisji o przedstawienie opinii.
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Pan Krzysztof Czajkowski - Przewodniczący Komisji Oświaty poinformował, że 

komisja zapoznała się z projektem uchwały i zaopiniowała go pozytywnie.

Następnie Przewodniczący Rady poprosił o zgłaszanie pytań i uwag dotyczących 

projektu uchwały.

Uwag i zapytań dotyczących projektu uchwały nie zgłoszono.

Przewodniczący Rady Powiatu p. Zenon A. Wójcik odczytał projekt uchwały 

zmieniający uchwałę w sprawie wprowadzenia regulaminu wynagradzania nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez Powiat 

Zambrowski i poddał go pod głosowanie.

Przeprowadzono głosowanie imienne. W głosowaniu uczestniczyło 17 radnych.

(imienny wykaz głosowania w załączeniu protokołu)

Uchwała Nr XXVIII/175/22 zmieniająca uchwałę w sprawie wprowadzenia 

regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych 

prowadzonych przez Powiat Zambrowski została podjęta jednogłośnie.

Ad. 6c Podjęcie uchwały w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin 
zajęć pedagogów, pedagogów specjalnych, psychologów, logopedów, terapeutów 
pedagogicznych i doradców zawodowych

Przewodniczący Rady Powiatu p. Zenon A. Wójcik powiedział, że radni otrzymali do 

zapoznania w materiałach na sesję projekt uchwały w sprawie określenia tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć pedagogów, pedagogów specjalnych, psychologów, 

logopedów, terapeutów pedagogicznych i doradców zawodowych. Poinformował, że projekt 

uchwały był przedmiotem posiedzenia Komisji Oświaty. Poprosił Przewodniczącego Komisji 

o przedstawienie opinii.

Pan Krzysztof Czajkowski - Przewodniczący Komisji Oświaty poinformował, że 

komisja zapoznała się z projektem uchwały i zaopiniowała go pozytywnie.

Następnie Przewodniczący poprosił o zgłaszanie pytań i uwag dotyczących projektu 

uchwały.

Uwag i zapytań dotyczących projektu uchwały nie zgłoszono.

Przewodniczący Rady Powiatu p. Zenon A. Wójcik odczytał projekt uchwały w sprawie 

określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć pedagogów, pedagogów 

specjalnych, psychologów, logopedów, terapeutów pedagogicznych i doradców zawodowych 

i poddał go pod głosowanie.

Przeprowadzono głosowanie imienne. W głosowaniu uczestniczyło 17 radnych.
(imienny wykaz głosowania w załączeniu protokołu)
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Uchwała Nr XXVIII/176/22 w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru godzin zajęć pedagogów, pedagogów specjalnych, psychologów, logopedów, 

terapeutów pedagogicznych i doradców zawodowych została podjęta jednogłośnie.

Ad. 6d Podjęcie uchwały w sprawie delegowania radnych Powiatu Zambrowskiego do pracy 
w Komisji Bezpieczeństwa i Porządku

Przewodniczący Rady Powiatu p. Zenon A. Wójcik powiedział, że radni otrzymali do 

zapoznania w materiałach na sesję projekt uchwały w sprawie delegowania radnych Powiatu 

Zambrowskiego do pracy w Komisji Bezpieczeństwa i Porządku. Proponowani kandydaci, 

to radni Pan Jacek Murawski i Pan Sławomir Worosilak. Poinformował, że projekt uchwały 

był przedmiotem posiedzenia Komisji Bezpieczeństwa, Rolnictwa i Ochrony Środowiska. 

Poprosił Przewodniczącego Komisji o przedstawienie opinii.

Pan Michał Krajewski - Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa, Rolnictwa 

i Ochrony Środowiska poinformował, że komisja zapoznała się z projektem uchwały 

i zaopiniowała go pozytywnie.

Następnie Przewodniczący Rady poprosił o zgłaszanie pytań i uwag dotyczących 

projektu uchwały.

Uwag i zapytań dotyczących projektu uchwały nie zgłoszono.

Przewodniczący Rady Powiatu p. Zenon A. Wójcik odczytał projekt uchwały w sprawie 

delegowania radnych Powiatu Zambrowskiego do pracy w Komisji Bezpieczeństwa 

i Porządku i poddał go pod głosowanie.

Przeprowadzono głosowanie imienne. W głosowaniu uczestniczyło 17 radnych.

(imienny wykaz głosowania w załączeniu protokołu)

Uchwała Nr XXVIII/177/22 w sprawie delegowania radnych Powiatu Zambrowskiego 

do pracy w Komisji Bezpieczeństwa i Porządku została podjęta jednogłośnie.

Ad. 6e Podjęcie uchwały w sprawie zmian wystąpienia ze Związku Powiatów Polskich

Przewodniczący Rady Powiatu p. Zenon A. Wójcik powiedział, że radni otrzymali do 

zapoznania w materiałach na sesję projekt uchwały w sprawie wystąpienia ze Związku 

Powiatów Polskich. Poinformował, że projekt uchwały był przedmiotem posiedzenia Komisji 

Finansów i Rozwoju Gospodarczego. Poprosił Przewodniczącego Komisji o przedstawienie 

opinii.
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Pan Rafał Pomazański - Przewodniczący Komisji Finansów i Rozwoju 

Gospodarczego poinformował, że komisja zapoznała się z projektem uchwały i zaopiniowała 

go pozytywnie.

Następnie Przewodniczący Rady poprosił o zgłaszanie pytań i uwag dotyczących 

projektu uchwały.

Pan Kazimierz Dmochowski powiedział, że nikt z obecnego Zarządu Powiatu nie 

uczestniczył w posiedzeniach Związku Powiatów Polskich. Jego zdaniem Pan Starosta 

chociaż raz powinien uczestniczyć, a dopiero później podejmować decyzję. Uważa, że 

wystąpienie nie jest najlepszym pomysłem, ponieważ to ważne aby wiedzieć co się dzieje.

Starosta p. Zbigniew Jach powiedział, że z tytułu członkostwa w Związku Powiatów 

Polskich powiaty płacą składki członkowskie. Składka członkowska na rok 2023 wynosi 0,21 

złotych od mieszkańca, co wyniesie około 10.000 złotych. Stwierdził, że nie widzi sensu, aby 

nadal w tym uczestniczyć.

Więcej uwag i zapytań dotyczących projektu uchwały nie zgłoszono.

Przewodniczący Rady Powiatu p. Zenon A. Wójcik odczytał projekt uchwały w sprawie 

wystąpienia ze Związku Powiatów Polskich i poddał go pod głosowanie.

Przeprowadzono głosowanie imienne. W głosowaniu uczestniczyło 17 radnych.

(imienny wykaz głosowania w załączeniu protokołu)

Uchwała Nr XXVIII/178/22 w sprawie wystąpienia ze Związku Powiatów Polskich 

została podjęta 11 głosami „za”, przy 1 głosie przeciwnym i 5 głosach „wstrzymujących”.

Ad. 7 Informacja z działalności Spółki Szpital Powiatowy w Zambrowie Sp. z o. o. w 2021 r.

Przewodniczący Rady Powiatu p. Zenon A. Wójcik powiedział, że wszyscy radni 

otrzymali w materiałach na sesję informację z działalności Spółki Szpital Powiatowy 

w Zambrowie Sp. z o. o. w 2021 roku. Poinformował, że była ona przedmiotem posiedzenia 

Komisji Zdrowia, Rodziny i Spraw Społecznych. Poprosił Przewodniczącego Komisji 

o przedstawienie opinii.

Pan Piotr Szeligowski - Przewodniczący Komisji Zdrowia, Rodziny i Spraw 

Społecznych poinformował, że komisja przyjęła informację przez aklamację.

Uwag i pytań dotyczących informacji nie zgłoszono.

Informacja z działalności Spółki Szpital Powiatowy w Zambrowie Sp. z o. o. w 2021 

roku została przyjęta przez aklamację.
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Ad. 8 Informacja o funkcjonowaniu Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Zambrowie 
w roku 2021.

Przewodniczący Rady Powiatu p. Zenon A. Wójcik powiedział, że wszyscy radni 

otrzymali w materiałach na sesję informację o funkcjonowaniu Powiatowego Centrum 

Pomocy Rodzinie w Zambrowie w roku 2021. Poinformował, że była ona przedmiotem 

posiedzenia Komisji Zdrowia, Rodziny i Spraw Społecznych. Poprosił Przewodniczącego 

Komisji o przedstawienie opinii.

Pan Piotr Szeligowski - Przewodniczący Komisji Zdrowia, Rodziny i Spraw 

Społecznych poinformował, że komisja przyjęła informację przez aklamację.

Uwag i pytań dotyczących informacji nie zgłoszono.

Informacja o funkcjonowaniu Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Zambrowie 

w roku 2021 została przyjęta przez aklamację.

Ad. 9 Informacja o realizacji Powiatowego programu działań na rzecz osób 
niepełnosprawnych na lata 2021-2025 w 2021 roku.

Przewodniczący Rady Powiatu p. Zenon A. Wójcik powiedział, że wszyscy radni 

otrzymali w materiałach na sesję informację o realizacji Powiatowego programu działań na 

rzecz osób niepełnosprawnych na lata 2021-2025 w 2021 roku. Poinformował, że była ona 

przedmiotem posiedzenia Komisji Zdrowia, Rodziny i Spraw Społecznych. Poprosił 

Przewodniczącego Komisji o przedstawienie opinii.

Pan Piotr Szeligowski - Przewodniczący Komisji Zdrowia, Rodziny i Spraw 

Społecznych poinformował, że komisja przyjęła informację przez aklamację.

Uwag i pytań dotyczących informacji nie zgłoszono.

Informacja o realizacji Powiatowego programu działań na rzecz osób 

niepełnosprawnych na lata 2021-2025 w 2021 roku została przyjęta przez aklamację.

Ad. 10 Sprawozdanie z realizacji Powiatowego programu przeciwdziałania przemocy 
w rodzinie oraz ochrony ofiar przemocy w rodzinie na lata 2021-2025 za rok 2021.

Przewodniczący Rady Powiatu p. Zenon A. Wójcik powiedział, że wszyscy radni 

otrzymali w materiałach na sesję sprawozdanie z realizacji Powiatowego programu 

przeciwdziałania przemocy w rodzinie oraz ochrony ofiar przemocy w rodzinie na lata 2021- 

2025 za rok 2021. Poinformował, że było ono przedmiotem posiedzenia Komisji Zdrowia, 

Rodziny i Spraw Społecznych. Poprosił Przewodniczącego Komisji o przedstawienie opinii.

Pan Piotr Szeligowski - Przewodniczący Komisji Zdrowia, Rodziny i Spraw 

Społecznych poinformował, że komisja przyjęła sprawozdanie przez aklamację.
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Uwag i pytań dotyczących sprawozdania nie zgłoszono.

Sprawozdanie z realizacji Powiatowego programu przeciwdziałania przemocy 

w rodzinie oraz ochrony ofiar przemocy w rodzinie na lata 2021-2025 za rok 2021 zostało 

przyjęte przez aklamację.

Ad. 11 Informacja z realizacji Strategii rozwiązywania problemów społecznych w powiecie 
zambrowskim na lata 2021-2025 w 2021 roku

Przewodniczący Rady Powiatu p. Zenon A. Wójcik powiedział, że wszyscy radni 

otrzymali w materiałach na sesję informację z realizacji Strategii rozwiązywania problemów 

społecznych w powiecie zambrowskim na lata 2021-2025 w 2021 roku. Poinformował, że 

była ona przedmiotem posiedzenia Komisji Zdrowia, Rodziny i Spraw Społecznych. Poprosił 

Przewodniczącego Komisji o przedstawienie opinii.

Pan Piotr Szeligowski - Przewodniczący Komisji Zdrowia, Rodziny i Spraw 

Społecznych poinformował, że komisja przyjęła informację przez aklamację.

Uwag i pytań dotyczących informacji nie zgłoszono.

Informacja z realizacji Strategii rozwiązywania problemów społecznych w powiecie 

zambrowskim na lata 2021-2025 w 2021 roku została przyjęta przez aklamację.

Ad. 12 Sprawozdanie z realizacji Programu profilaktycznego w zakresie promowania 
i wdrożenia prawidłowych metod wychowawczych w stosunku do dzieci zagrożonych 
przemocą w rodzinie w powiecie zambrowskim na lata 2019 - 2023 za rok 2021

Przewodniczący Rady Powiatu p. Zenon A. Wójcik powiedział, że wszyscy radni 

otrzymali w materiałach na sesję sprawozdanie z realizacji Programu profilaktycznego 

w zakresie promowania i wdrożenia prawidłowych metod wychowawczych w stosunku 

do dzieci zagrożonych przemocą w rodzinie w powiecie zambrowskim na lata 2019 - 2023 

za rok 2021. Poinformował, że było ono przedmiotem posiedzenia Komisji Zdrowia, Rodziny 

i Spraw Społecznych. Poprosił Przewodniczącego Komisji o przedstawienie opinii.

Pan Piotr Szeligowski - Przewodniczący Komisji Zdrowia, Rodziny i Spraw 

Społecznych poinformował, że komisja przyjęła sprawozdanie przez aklamację.

Uwag i pytań dotyczących sprawozdania nie zgłoszono.

Sprawozdanie z realizacji Programu profilaktycznego w zakresie promowania 

i wdrożenia prawidłowych metod wychowawczych w stosunku do dzieci zagrożonych 

przemocą w rodzinie w powiecie zambrowskim na lata 2019 - 2023 za rok 2021 zostało 

przyjęte przez aklamację.
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Ad. 13 Informacja Podlaskiego Wojewódzkiego Inspektora Ochrony Środowiska 
w Białymstoku na temat przeprowadzonych kontroli na terenie Powiatu 
Zambrowskiego w 2021 roku

Przewodniczący Rady Powiatu p. Zenon A. Wójcik powiedział, że wszyscy radni 

otrzymali w materiałach na sesję informację Podlaskiego Wojewódzkiego Inspektora 

Ochrony Środowiska w Białymstoku na temat przeprowadzonych kontroli na terenie Powiatu 

Zambrowskiego w 2021 roku. Poinformował, że była ona przedmiotem posiedzenia Komisji 

Bezpieczeństwa, Rolnictwa i Ochrony Środowiska. Poprosił Przewodniczącego Komisji 

o przedstawienie opinii.

Pan Michał Krajewski - Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa, Rolnictwa 

i Ochrony Środowiska poinformował, że komisja przyjęła informację przez aklamację.

Uwag i pytań dotyczących informacji nie zgłoszono.

Informacja Podlaskiego Wojewódzkiego Inspektora Ochrony Środowiska 

w Białymstoku na temat przeprowadzonych kontroli na terenie Powiatu Zambrowskiego 

w 2021 roku została przyjęta przez aklamację.

Ad. 14 Sprawozdanie z działań podejmowanych na terenie nadzoru wodnego na obszarze 
Powiatu Zambrowskiego za rok 2021

Przewodniczący Rady Powiatu p. Zenon A. Wójcik powiedział, że wszyscy radni 

otrzymali w materiałach na sesję sprawozdanie z działań podejmowanych na terenie nadzoru 

wodnego na obszarze Powiatu Zambrowskiego za rok 2021. Poinformował, że było ono 

przedmiotem posiedzenia Komisji Bezpieczeństwa, Rolnictwa i Ochrony Środowiska. 

Poprosił Przewodniczącego Komisji o przedstawienie opinii.

Pan Michał Krajewski - Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa, Rolnictwa 

i Ochrony Środowiska poinformował, że komisja przyjęła sprawozdanie przez aklamację.

Uwag i pytań dotyczących sprawozdania nie zgłoszono.

Sprawozdanie z działań podejmowanych na terenie nadzoru wodnego na obszarze 

Powiatu Zambrowskiego za rok 2021 zostało przyjęte przez aklamację.

Ad. 15 Informacja o przebiegu wykonania budżetu Powiatu wraz z informacją 
o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej za pierwsze półrocze 2022 roku

Przewodniczący Rady Powiatu p. Zenon A. Wójcik powiedział, że wszyscy radni 

otrzymali w materiałach na sesję informację o przebiegu wykonania budżetu Powiatu wraz 

z informacją o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej za pierwsze półrocze 2022 
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roku. Poinformował, że była ona przedmiotem posiedzenia Komisji Finansów i Rozwoju 

Gospodarczego. Poprosił Przewodniczącego Komisji o przedstawienie opinii.

Pan Rafał Pomazański - Przewodniczący Komisji Finansów i Rozwoju 

Gospodarczego poinformował, że komisja przyjęła informację jednogłośnie.

Uwag i pytań dotyczących informacji nie zgłoszono.

Informacja o przebiegu wykonania budżetu Powiatu wraz z informacją 

o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej za pierwsze półrocze 2022 roku została 

przyjęta przez aklamację.

Ad. 16 Udzielenie odpowiedzi na zapytania i interpelacje radnych

W punkcie 5 nie zgłoszono żadnych zapytań i interpelacji.

Ad. 17 Wnioski i oświadczenia radnych

W punkcie 17 nie zgłoszono żadnych wniosków i oświadczeń.

Ad. 18 Sprawy różne

Przewodniczący Rady Powiatu p. Zenon A. Wójcik przypomniał, że do 

17 października 2022 roku można składać wnioski do budżetu na 2023 rok w sekretariacie 

Starostwa Powiatowego w Zambrowie.

Wicestarosta p. Sebastian Orłowski poinformował, że Zarząd Powiatu złożył wnioski 

o dofinansowanie na rok 2023 w ramach Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg na dwa 

zadania:

1) m. Zambrów - ul. Wilsona i ul. Pileckiego na odcinku skrzyżowania z ul. Żytnią i do 

wyjazdu na ul. Łomżyńską (wymiana nawierzchni asfaltowej i krawężników) - wartość 

inwestycji 7.000.000 złotych;

2) Konopki Jałbrzyków Stok - Łady Borowe (wymiana nawierzchni asfaltowej) - wartość 

inwestycji 4.500.000 złotych.

Starosta p. Zbigniew Jach powiedział, że wszystko rośnie włącznie z obsługą długu, 

który wzrósł trzykrotnie. Następnie poinformował, że Pan Prezes Szpitala Powiatowego 

w Zambrowie złożył wniosek o dofinansowanie do Polskiego Ładu na rozbudowę szpitala 

(sala operacyjna na potrzeby ortopedii i neurochirurgii + centralna sterylizatomia) 

o szacunkowej wartości ok. 15 milionów złotych oraz budowę budynku oddziałów 

szpitalnych (rehabilitacji neurologicznej, ortopedii, stacji dializ), apteki szpitalnej i innych 

pomieszczeń pomocniczych o szacunkowej wartości ok. 30 milionów złotych. W związku 

11



z wymienionymi projektami należałoby wnieść wkład własny w wysokości 4 milionów 

złotych w ratach 2 miliony złotych w roku 2023 i 2 miliony złotych w roku 2024. Stwierdził, 

że jest to sprawa ważna i radni będą musieli się nad tym pochylić oraz podjąć decyzję czy 

powiat wchodzi w tę inwestycję w całości, w części, czy w ogóle sobie odpuszcza.

Przewodniczący Rady Powiatu p. Zenon A. Wójcik odczytał wniosek Pana Stanisława 

Rykaczewskiego, który wpłynął do wiadomości rady.
Pan Stanisław Rykaczewski popiera wniosek Pana Prezesa o rozbudowę szpitala 

i pozyskanie dodatkowych środków. Zwracając się do Pana Starosty poprosił o zwrócenie się 

do zarządców dróg, aby baczniej zwrócili uwagę na oświetlenie przejść dla pieszych, 

ponieważ w większości stanowią one zagrożenie dla bezpieczeństwa obywateli. Ponadto 

poprosił o interwencję, aby włączono ogrzewanie w budynkach mieszkalnych i instytucjach, 

ponieważ jest zimno, a temperatura w nocy spada poniżej 10 stopni Celsjusza.

Starosta p. Zbigniew Jach powiedział, że wystąpiono już do zarządców dróg 

o doświetlenie przejść dla pieszych i jest szansa, że w najbliższej przyszłości efekt będzie 

widoczny. Poinformował, że podjął inicjatywę spotykania się z wójtami i burmistrzem raz na 

miesiąc celem efektywniejszej współpracy, co pozwoli na rozwiązywanie różnych 

problemów.

Pan Michał Krajewski powiedział, że powiat to nie tylko miasto i dobrze byłoby żeby 

radni nie zapominali, że drogi są także na wsi. Kilkakrotnie składał wniosek o remont drogi w 

miejscowości Wdziękoń, gdzie asfalt został położony jako jeden z pierwszych i w tej chwili 

droga jest słabo przejezdna, a ludzie z powodu dziur uszkadzają samochody.

W odpowiedzi Wicestarosta p. Sebastian Orłowski poinformował, że wartość 

wykonanych inwestycji na mieści jest najmniejsza, natomiast na gminach rozkłada się 

równomiernie.

Ad. 19 Zakończenie obrad

Po wyczerpaniu głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Powiatu 

p. Zenon A. Wójcik podziękował radnym i zaproszonym gościom za udział w obradach 

XXVIII sesji i zakończył posiedzenie Rady Powiatu Zambrowskiego.

(materiały w załączeniu)

Ewa A. Kalinowska

Protokoło Przewodniczący Rady

PRZEW<

enonĄfiam Wójcik
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